
ABC-klubbens årsmöte 2017.

Styrelsens kommentar till motionen från Marcus Strömberg.

Styrelsen ställer sig positiv till förslaget.

Styrelsens kommentar till motionen från Lars Nilsson 
angående styrelseprotokoll.

Styrelsen ställer sig positiv till förslaget.

Styrelsens kommentar till motionen från Lars Nilsson 
angående webforum.

Styrelsen ställer sig positiv till förslaget.

Forts.



Styrelsens kommentar motionen/motionerna från Hjalmar Molin.

Det finns en hel del medlemsaktivitet på våra servrar,
en aktivitet som inte syns så mycket utåt.
Det finns även ytterligare potentiella möjligheter att
utnyttja våra servrar ännu mer. Exempelvis för
molnlagring, språkutveckling eller annat. 
För molnlagring av data skulle detta kunna vara ett
alternativ när nästan all molnlagring idag är övervakad
på något sätt eller bedrivs av stora företag med egna
ekonomiska intressen.
Att drifta ett system av denna storleksordning är också
något som är kunskapsberikande för våra sysopar.

Vi har idag ett hyresavtal för lokalen som gäller till
20191001. Senaste uppsägningsdatum är 20181231.  I god
tid innan uppsägningsdatum bör vi ta ställning till om
våra servrar skall placeras på en serverhall eller om
vi skall använda oss av någon form av virtuella servrar
hos någon internetleverantör.

Krav/Motion 1a samt 2:
Föreningen har redan ett avtal med ett webhotell
one.com
Detta webhotell motsvarar krav 1a. 
Denna motion är således redan uppfylld.

Krav/Motion 4:
Styrelsen är positiv till gundtanken med denna
motion. Det pågår redan nu en översyn av olika avtal
för att spara kostnader. Vi vet inte exakt vad
motionären menar med formuleringen, men att ta detta
alltför bokstavligt skulle innebära en nerläggning av
föreningen.  Styrelsen föreslår därför avslag av denna
motion.

Krav/Motion 5:
Att avyttra maskinparken skulle innebära att all
medlemsaktivitet som idag sker på våra servrar skulle
abrupt avbrytas. Det finns ingen möjlighet att dessa
kan köras på vad som normalt kallas ett webhotell.
Möjligen kan man köra tillämpningar som baseras på php,
eftersom detta språk brukar finnas på webhotell, men
det blir stora problem att samsas flera medlemmar på
samma konto i så fall, så detta är inte realistiskt.
Vidare skulle det innebära en ekonomisk förlust
eftersom större delen av maskinparken är ganska
nyanskaffad, och värdeminskningen direkt efter
anskaffandet bedöms som stor.  
Styrelsen föreslår därför avslag av denna motion.

Krav/Motion 6:
Styrelsen ställer sig positiv till förslaget.

Krav/Motion 7:
Att inbjuda till en tävlan om att utforma en
aktivitetsplan ser styrelsen som en god idé.
Sannolikheten att detta kommer att inträffa ökar om
årsmötet utser en arbetsgrupp som genomför tävlingen.
Styrelsen ställer sig positiv till förslaget.


